
TARTU VALLAVOLIKOGU 

SOTSIAALKOMISJONI NING KOGUKONNA-JA 

KULTUURIKOMISJONIS ÜHISKOOSOLEK 
 

 

 

PROTOKOLL NR 12 

Kõrveküla                     13.12.2022 

  

Aeg: 13.12.2022, algus kell 16.00, lõpp kell 18.30 

Koosolekut juhatasid kogukonna- ja kultuurikomisjoni esimees Aune Sepp ja 

sotsiaalkomisjoni esimees Karmen Kukk 

Protokollis Kadrin Krabbi 

Koosolekust võtsid osa: komisjonide liikmed Marike Adamka, Jaanika Kreela, Meeli Kruus, 

Karmen Kukk, Siim Pari, Ariana Rooba, Aune Sepp, Veronika Täpsi, Helin Veetõusme, Inna 

Vesi ja Mariann Vink 

Puudusid: Külli Suvi, Külli Vikat ja Meelis Villems 

Kutsutud: eelarvenõunik Elle Kaljuste, vallavanem Jarno Laur,  arendusosakonna juhataja 

Tarmo Raudsepp 

 

Päevakord: 

1. Tartu valla energia- ja kliimakava   

2. Loa andmine Tabivere lasteaia rekonstrueerimistööde hankel eduka pakkujaga 

hankelepingu sõlmimiseks   

3. II lisaeelarve   

4. Tartu valla 2023. aasta eelarve I lugemine   

5. Lisainfo ja päevakorras olevad teemad/küsimused 

 

Komisjonid kinnitavad päevakorra ühehäälselt. 

 

 

 

1. Tartu valla energia- ja kliimakava   

 

Ettekande tegi arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp. 

 

Tartu valla energia- ja kliimakava eelnõu on koostanud Consultare OÜ ja Nomine Consult 

OÜ MTÜ Tartumaa Omavalitsuste Liidu tellimusel. Määruse vastuvõtmine on vajalik, 

andmaks alus rakendada Tartu valla energia- ja kliimakavas kliimamuutustega kohanemiseks 

ja nende leevendamiseks esitatud meetmeid. Kava vastuvõtmine otsesid kulutusi kaasa ei too, 

kulutused tekivad energia- ja kliimakava täitmiseks kavandatavate abinõude rahastamisel. 



Kava  vaadatakse läbi iga aastaselt kas tervikuna või vallapõhiselt, seega on muutuv 

dokument, et sättida prioriteete. Kava eesmärk on muuta vald kliimaneutraalseks aastaks 

2050.   

 

Komisjonide ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

 

Poolt 11 komisjoni liiget. 

 

 

2. Loa andmine Tabivere lasteaia rekonstrueerimistööde hankel eduka pakkujaga 

hankelepingu sõlmimiseks   

 

Ettekande tegi arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp. 

 

Tartu Vallavalitsus korraldas Tabivere lasteaia rekonstrueerimise hanke vastavalt Eesti 

Ehitusprojekt OÜ koostatud projektile ning tehnilisele kirjeldusele. Avatud hankemenetlusega 

riigihankele esitas pakkumuse 8 pakkujat. Soodsaim pakkuja oli Tesron Ehitus OÜ summas 

4 013 054,65 eur.  

Ehitustööd on kavandatud järgmiselt: 

-  jaanuar- juuni 2023 on ehitaja käes pool maja, teises pooles lasteaed 

-  juuni- august 2023 on ehitaja käes terve maja, lasteaia ajutine pind on Lähte lasteaed 

- septembrist antakse üle pool rekonstrueeritud hoonet lasteaia kasutusse. 

Kavandatava ehitustöö teostamise tähtaeg on 31.12.2023.  

Majas olevad asutused kolivad asenduspindadele, lasteaia toitlustamine on Lähte lasteaiast. 

Perearst on majas kuni juuni 2023, seejärel otsitakse asenduspind. 

 

Komisjonide ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Poolt 11 komisjoni liiget. 

 

3. II Lisaeelarve (ettekandjad: Elle Kaljurand, Jarno Laur) 

 

Ettekande tegi eelarvenõunik Elle Kaljurand. 

 

Anti ülevaade korrigeeritud summadest. Sellest tulenevalt on vaja suurendada põhitegevuse 

tulusid ja põhitegevuse kulusid ning vähendada investeerimistegevuse eelarvet   

 

Komisjonide ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Poolt 11 komisjoni liiget. 

 

4. Tartu valla 2023. aasta eelarve I lugemine   

 

Ettekande tegi  vallavanem Jarno Laur. 

 

Suures plaanis on tulude kasvu prognoositud 17%. Kulude kasv kiirem ja prognoositud kasv 

21%. Suur tulude kasv omatuludes, mis tuleneb oma teenuste osutamisest. Kulude kasvu 

põhjused on energiahinnad (elekter, gaas) ja õpetajate palgatõus. Riik annab raha õpetajate 

palga tõusuks, kuid tugipersonali palgatõusuga tulenevad kulud on valla kanda. 



Põhitegevuse tulem on planeeritud 3 ml. 

Investeeringuid on planeeritud 2023 a  9,6 ml. Investeeringute katteks  on arvestatud  võtta 

laenu 5,5milj eurot. Toodi välja järgmised investeeringud: Tabivere lasteaia 

rekonstrueerimine, vallamaja Kõrvekülas rekonstrueerimine, Muuseumi tee pikendus, Lähte 

spordihoone juurdeehitus, Laeva kergliiklustee, majandusinvesteeringud teedesse. 

Uutest projektidest linnaliin nr 7 pikeneb Kõrveküla koolini, liin nr 9 jätkab, jätkame 

rattaringlusega. 

 

Komisjonide ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Poolt 11 komisjoni liiget. 

 

Komisjonid arutavad järgmist päevakorrapunkti eraldi. 

 

5. Lisainfo ja päevakorras olevad teemad/küsimused 

 

5.1 Sotsiaalkomisjon 

- planeerime kutsuda komisjoni koosolekule sotsiaalosakonna töötajad, selleks et 

tutvuda inimestega ja nende töövaldkondadega. 

 

5.2 Kogukonna- ja kultuurikomisjon 

 

- kuidas valla erinevaid kogukondi veel aktiivsemalt kaasata valla arengusse. Sellega 

tehti algust URBACT-i projektiga mõned aastad tagasi. Tahame nüüd laiendada infot ka 

alevikesse, küladesse, et iga vallaelanik saaks soovi korral anda oma panuse ühisesse 

arengusse. Üleskutse teeme detsembri teisel poolel ning kohtumiskoosoleku peame plaani 

kohaselt jaanuari lõpus. 

 

 

   

 

/digitaalselt allkirjastatud/     /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Aune Sepp       Kadrin Krabbi 

juhataja       protokollija 

Karmen Kukk 

juhataja 

 


